
Protokół Nr XXIX/22

z sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego, która odbyła się w dniu 15 września  2022r.             

w  Starostwie Powiatowym w Siemiatyczach i trwała od godz. 1400 do godz. 1440. 

W sesji uczestniczyło 15 radnych według załączonej listy obecności. Nieobecni byli radni: Jerzy 

Górski i Jan Markiewicz.

W sesji uczestniczyli również:

1. Agata Androsiuk Sekretarz Powiatu

2. Teresa Kłopotowska Skarbnik Powiatu

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu Siemiatyckiego Henryk 

Boguszewski.

P – kt 1.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski otwierając obrady XXIX sesji VI kadencji Rady 

Powiatu Siemiatyckiego powitał  radnych, Starostę, Wicestarostę, członków Zarządu, 

Wiceprzewodniczącego Rady, Panią Skarbnik Teresę Kłopotowską, Panią Sekretarz Agatę 

Androsiuk. Przewodniczący Rady powitał Panią  Elżbietę Malinowską i Pana Piotra Pietrasiuka.

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 

15 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i  podejmować prawomocne 

uchwały. 

P – kt 2.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował, że porządek obrad Państwo radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. Czy w sprawie porządku obrad ktoś  zechce 

zabrać głos? 

Głos zabrał Starosta Marek Bobel który zaproponował wprowadzenie w pkt 5 porządku obrad 

„Podjęcie uchwał w sprawach”  podpunktu d/ projektu uchwały w sprawie zmian planu finansowego

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2022.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zwrócił się z pytaniem czy są inne propozycje?

Ponieważ inne propozycje nie zostały zgłoszone Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski 

poddał pod głosowanie porządek obrad XXIX sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego z 

uwzględnieniem zmiany zaproponowanej przez Starostę.

Za przyjęciem porządku obrad XXIX sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego z           uwzględnieniem 

zmiany zaproponowanej przez Starostę głosowało 15 radnych. Przewodniczący Rady 

stwierdził, że porządek obrad XXIX sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego z  uwzględnieniem zmiany 

przyjęty został przy 15 głosach „za”, 0 głosów „przeciw”, 0  głosów „wstrzymujących się”.

Protokół głosowania jawnego w sprawie przyjęcia porządku obrad sesji z  uwzględnieniem zmian –

stanowi załącznik do protokołu.

Porządek obrad XXIX sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego przedstawia się następująco:

1. Otwarcie obrad
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2. Przyjęcie porządku obrad

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji

4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz pracy Zarządu Powiatu 

między sesjami

      5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w uchwale Nr XXII/175/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2021r. w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata 

2022 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022 - 2029

b) zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2021r. w 

sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok

c) pozbawienia drogi Nr 1751B, Nr 1752B oraz Nr 1756B położonych na terenie Gminy 

Milejczyce kategorii dróg powiatowych

d) zmian planu finansowego Państwowego Funduszu rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w

roku 2022

      6.  Sprawy różne, wolne wnioski i oświadczenia radnych

      7.  Zamknięcie obrad 

P – kt 3.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski  zwrócił się z pytaniem, czy ktoś   z  państwa  

radnych  chciałby wnieść   uwagi do protokołu z poprzedniej sesji?

Uwagi do protokołu z XXVIII sesji  Rady Powiatu Siemiatyckiego nie zostały zgłoszone.

Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji przyjęty został przy 15 głosach 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów  „wstrzymujących się”. Protokół głosowania jawnego w sprawie 

przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji stanowi załącznik do protokołu.

P – kt 4.

Głos zabrał Starosta Marek Bobel, który złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Powiatu 

oraz pracy Zarządu Powiatu między sesjami: „Panie Przewodniczący Wysoka Rado. Na ostatniej 

sesji w dniu 17 sierpnia 2022 roku podjętych zostało 5 uchwał w następujących sprawach:

a) w sprawie zmian w uchwale Nr XXII/175/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 

grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Siemiatyckiego na lata 2022 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2022 - 2029

b) w sprawie zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 

grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok

c) w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest Powiat 
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Siemiatycki oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków

d) w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów 

specjalnych zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Powiat Siemiatycki 

e) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu przez działki 

stanowiące własność Powiatu Siemiatyckiego oznaczone w ewidencji gruntów jako działki 

o nr geod. 419/5, 419/27, 589/34 i 589/35 położone w obrębie Wólka Nadbużna gmina 

Siemiatycze

Wszystkie uchwały przesłane zostały do organów nadzoru w trybie i na zasadach określonych w 

ustawie o samorządzie powiatowym. Na dzień dzisiejszy w stosunku do żadnej z uchwał organ 

nadzoru nie stwierdził naruszenia przepisów prawa lub innych wad powodujących ich nieważność.

Uchwała w sprawie  zmian w Uchwale Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22  grudnia 2021r. w 

sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok została przekazana  do 

Wydziału Finansowo Budżetowego do realizacji w toku bieżącej pracy. 

W okresie sprawozdawczym Zarząd odbył 3 posiedzenia podczas których zajmował się między 

innymi problematyką związaną z gospodarką finansową powiatu i jednostek organizacyjnych. 

W okresie sprawozdawczym Zarząd rozpatrzył i pozytywnie zaopiniował wnioski w sprawach 

finansowych podległych jednostek na podstawie których będą wprowadzone zmiany do budżetu.

Zarząd Powiatu rozpatrzył również:

• wniosek dyrektora Zespołu Szkół w Siemiatyczach w sprawie wyrażenia zgody na 

użyczenie pomieszczeń budynku szkoły – wniosek rozpatrzony pozytywnie

• wniosek o wyrażenie zgody na wynajem lokalu mieszkalnego w budynku przy ul. Długiej w 

Czartajewie – wniosek rozpatrzony pozytywnie

• wniosek o przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności – wniosek 

rozpatrzono negatywnie

• wniosek o wyrażenie zgody na wynajem lokalu mieszkalnego w bloku w Ostrożanach – 

wniosek rozpatrzono pozytywnie

• wniosek dotyczący możliwości nabycia działek położonych w Czartajewie gmina 

Siemiatycze stanowiących własność Powiatu Siemiatyckiego – wniosek rozpatrzony 

pozytywnie

• wniosek o wyrażenie zgody na wykup lokali mieszkalnych położonych w  Czartajewie 

gmina Siemiatycze, dotyczy to lokalu 1 i 2 w budynku 134 w Czartajewie – wniosek 

rozpatrzono pozytywnie 

• wniosek prezesa Zarządu Mazowiecko – Podlaskiego Klubu Karate w Ciechanowcu o 

udostępnienie sali sportowej w Zespole Szkół Siemiatyczach – wniosek rozpatrzono 

pozytywnie

• wniosek dyrektora Powiatowego Domu Pomocy Społecznej o wyrażenie zgody na 
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podwyżkę wynagrodzeń pracownikom – wniosek rozpatrzono pozytywnie

• wniosek dyrektora Powiatowego Domu Pomocy Społeczne w Siemiatyczach w sprawie 

zakupu i montażu generatora prądu – wyrażono zgodę na zakup agregatu prądotwórczego

• wniosek Pani Eweliny Pietrzyk Omelaniuk prowadzącej działalność Whats up Studio o 

odpłatne udostępnienie sali sportowej w Zespole Szkół w Siemiatyczach w celu 

prowadzenia zajęć tanecznych – wniosek rozpatrzono pozytywnie 

• wniosek prezesa klubu sportowego Sprinter w Siemiatyczach o odpłatne udostępnienie sali

gimnastycznej w Zespole Szkół w Siemiatyczach celem prowadzenia treningów – wniosek 

rozpatrzono pozytywnie

• wniosek prezesa klubu sportowego Sprinter w Siemiatyczach o wyrażenie zgody na 

korzystanie ze stadionu lekkoatletycznego w Czartajewie w celu prowadzenia treningów – 

wniosek rozpatrzono pozytywnie

• wniosek kierownika PCPR w Siemiatyczach o akceptację i przedstawienie Radzie Powiatu 

Siemiatyckiego zmian planu finansowego PFRON na 2022 rok celem uchwalenia – 

wniosek rozpatrzono pozytywnie.

W okresie sprawozdawczym Zarząd Powiatu podjął uchwały w następujących sprawach:

1. w sprawie zmian w planie finansowym

2. w sprawie planu finansowego rachunku dochodów wydzielonego dla środków z funduszu 

pomocy na 2022 rok

3. w sprawie założeń do projektu budżetu na 2023 rok i aktualizacji WPF Powiatu 

Siemiatyckiego

4. w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu przez działkę 

stanowiącą własność Powiatu Siemiatyckiego położoną w Wólce Nadbużnej Gmina 

Siemiatycze

5. w sprawie ufundowania nagród dla uczestników programów profilaktycznych

6. w sprawie cofnięcia uprawnień do składania oświadczeń woli w sprawach majątkowych

7. w sprawie udzielenia upoważnienia do składania oświadczeń woli  w sprawach 

majątkowych powiatu

8. w sprawie upoważnienia dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych w Ostrożanach do 

jednoosobowego reprezentowania i składania oświadczeń woli w imieniu powiatu w 

zakresie realizacji i rozliczenia projektu konkursowego pt. „Atrakcyjne szkolnictwo 

zawodowe w Zespole Szkół Rolniczych w Ostrożanach”

9. w sprawie zmian w budżecie Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok

10.w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku dochodów wydzielonego ze środków 

funduszu pomocy na 2022 rok
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11. w sprawie oceny miesięcznego sprawozdania SP ZOZ w Siemiatyczach o przychodach, 

kosztach i wyniku finansowym oraz nakładach na środki trwałe za miesiąc lipiec 2022 roku

12.w sprawie przekazania uprawnień  do zaciągania zobowiązań związanych z realizacją 

przedsięwzięć 

13.w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku dochodów wydzielonego ze środków na 

cele związane z przeciwdziałaniem covid-19 na 2022 rok

14.w sprawie przystąpienia Powiatu Siemiatyckiego do programu „Samodzielność, aktywność,

mobilność, dostępne mieszkanie” oraz wyznaczenia Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Siemiatyczach do realizacji tego programu

15.w sprawie wyrażenia opinii do wniosku dotyczącego inwestycji drogowej pod nazwą 

„Przebudowa, rozbudowa  dróg gminnych 109489B i 160520B relacji Grzyby Orzepy - 

Wiercień Mały 

16.w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do samodzielnego reprezentowania Zespołu Szkół 

Rolniczych w Ostrożanach wobec banku Polska Kasa Opieki SA z siedzibą w Warszawie

17.w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych programu współpracy powiatu 

Siemiatyckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 

ust 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2023 roku 

Dziękuję bardzo”.

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z państwa radnych ma pytania do 

przedstawionego sprawozdania?

Pytania do sprawozdania nie zostały zgłoszone.

P – kt 5.

Pierwszy projekt uchwały dotyczył zmian w uchwale Nr XXII/175/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego 

z dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Siemiatyckiego na lata 2022 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022 

– 2029.

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt uchwały został omówiony na  wspólnym 

posiedzeniu  komisji przed dzisiejszą sesją, czy państwo radni mają pytania  w tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt 

pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie zmian w uchwale Nr XXII/175/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z

dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Siemiatyckiego na lata 2022 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i  spłat zobowiązań na lata 2022 

– 2029 głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr  XXIX/219/22 w załączeniu do protokołu.
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Protokół głosowania jawnego w sprawie zmian w Uchwale  Nr XXII/175/21 Rady Powiatu 

Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Siemiatyckiego na lata 2022 – 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2022 – 2029 stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z 

dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski przypomniał, że projekt uchwały został omówiony 

na wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania do przedłożonego projektu 

uchwały?

Ponieważ pytania nie zostały zgłoszone Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z

dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok 

głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, 0  głosów 

„przeciw”, 0  głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XXIX/220/22 – w  załączeniu do 

protokołu. 

Protokół głosowania jawnego w sprawie zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady Powiatu 

Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na

2022 rok stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył pozbawienia drogi Nr 1751B, Nr 1752B oraz Nr        1756B 

położonych na terenie Gminy Milejczyce kategorii dróg powiatowych.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski przypomniał, że projekt uchwały został omówiony 

na wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?

Ponieważ pytania nie zostały zgłoszone Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie  pozbawienia drogi Nr 1751B, Nr 1752B oraz Nr  1756B 

położonych na terenie Gminy Milejczyce kategorii dróg powiatowych głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, 0  głosów 

„przeciw”, 0  głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XXIX/221/22 – w  załączeniu do 

protokołu. 

Protokół głosowania jawnego w sprawie pozbawienia drogi Nr 1751B, Nr 1752B oraz Nr  1756B 

położonych na terenie Gminy Milejczyce kategorii dróg powiatowych stanowi załącznik do 

protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył zmian planu finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych w roku 2022.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski przypomniał, że projekt uchwały został omówiony 

6



na wspólnym posiedzeniu komisji przed dzisiejszą sesją czy państwo radni mają pytania do 

przedłożonego projektu uchwały?

Ponieważ pytania nie zostały zgłoszone Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie  zmian planu finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych w roku 2022 głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, 0  głosów 

„przeciw”, 0  głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XXIX/222/22 – w  załączeniu do 

protokołu. 

Protokół głosowania jawnego w sprawie  zmian planu finansowego Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2022 stanowi załącznik do protokołu.

P – kt 6.

Radny Mariusz  Pyzowski przypomniał, że przed covid-em w sesjach Rady Powiatu uczestniczyli 

kierownicy, naczelnicy, dyrektorzy jednostek powiatu. Czy nie byłoby zasadne wrócić do tej tradycji

ponieważ na sesji często poruszane są kwestie związane z jednostkami, z poszczególnymi 

wydziałami, często  potrzebne są dodatkowe wyjaśnienia i obecność danego naczelnika byłaby 

wskazana. Radny poinformował że daje to pod rozwagę aczkolwiek uważa, że tak być powinno 

zresztą jak widać mamy dziś sesję ekspresową, trwała niecałe 20 minut, radny wyraził opinię, że 

każdy z kierowników, naczelników mógłby ten czas wygospodarować i znaleźć chwilę aby na sesję

przybyć tym bardziej, że od niedawna, jak się słyszy, mamy nowego naczelnika Wydziału 

Komunikacji – radny Mariusz Pyzowski poinformował, że w związku z tym ma pytanie ponieważ 

może nie każdy wie ale jakby ktoś zechciał wyjaśnić na podstawie jakich przepisów nowy 

naczelnik został powołany ponieważ konkursu nie było. Radny zaznaczył, że według jego wiedzy 

są przepisy, które na to pozwalają ale nie każdy o tym wie i warto byłoby to wyjaśnić. Radny 

poinformował, że ludzie pytają go skąd to jest, jak to jest i dlaczego.

Starosta Marek Bobel poinformował że każdy, kto był wczoraj na posiedzeniu komisji miał prawo 

zadać pytanie, pytania zostały zadawane , została udzielona odpowiedź. Trudno żebyśmy 

zwoływali wszystkich naczelników, wszystkich kierowników bo to jest bezsensowne. Umówmy się 

w ten sposób: dzień wcześniej zwykle są komisje, jeśli będzie taka potrzeba że pan będzie 

zainteresowany na przykład zadaniem pytania dyrektorowi szpitala to umówmy się że nie będą 

„ściągani” wszyscy ze wszystkich jednostek tylko pan dyrektor szpitala przyjdzie i odpowie na 

pytanie. Szanujmy czas, są to też koszty, jeśli będzie taka potrzeba dzień wcześniej pan mówi, 

odpowie panu na sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego.

Co do drugiego pytania Starosta zapewnił że wszystko jest zgodnie z prawem, pani Bernadeta 

Miłkowska została naczelnikiem Wydziału Komunikacji zgodnie ze wszystkimi przepisami, na 

piśmie otrzyma pan wyjaśnienie w związku z tym zapytaniem.

Radny Mariusz Pyzowski poinformował, że chciał tylko zwrócić uwagę na to, że każdy ma prawo 
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nie być na komisji, może nie być, radny poinformował, że nie było go wczoraj, oczywiście są tego 

konsekwencje w postaci pewnej niewiedzy ale też finansowe, które kiedyś dyskutowaliśmy. Radny 

podkreślił, że dał to pod rozwagę, jest to jego luźne przemyślenie, jeśli pan Starosta decyduje o 

tym a w zasadzie pan Przewodniczący zaprasza na sesję jeśli jest taka potrzeba. Radny 

poinformował, że podniósł ten temat dlatego że uchwały podejmowane na sesji Rady Powiatu 

Siemiatyckiego często dotyczą danego działu, wydziału jednostki stąd taka uwaga. Radny Mariusz 

Pyzowski zaznaczył, że w jego pytaniu nie padło stwierdzenie, że tu zostały naruszone 

jakiekolwiek przepisy odnośnie powołania nowego naczelnika Wydziału Komunikacji. Radny 

stwierdził, że ma mniej więcej wiedzę na ten temat natomiast może nie wszyscy a pytania 

pojawiają się bo być może inne osoby byłyby chętne, może znalazłby się ktoś inny. „Panie radny 

Klepacki tak a propos pana śmiechu – są to poważne rzeczy a nie śmiechy że w pana mniemaniu 

pewne stanowiska są załatwiane w taki a nie inny sposób to nie znaczy że... pan Klepacki śmieje 

mi się w twarz, ja nie mogę na to pozwolić”. 

Starosta Marek Bobel stwierdził, że chyba troszeczkę kultury przynajmniej w stosunku do radnych 

trzeba mieć. Po drugie: politykę kadrową kształtuje Zarząd i Starosta, to nie jest kompetencja Rady

Powiatu. Starosta poinformował, że odebrał to, że zatrudnienie pani naczelnik odbyło się 

niezgodnie z prawem, Starosta stwierdził, że odczyta to w protokole. Pan dzisiaj trochę przesadza,

może załatwianie jest nie u nas może w przedsiębiorstwie, może w innych instytucjach, tutaj nie 

ma żadnego załatwiania. 

Radny Mariusz Pyzowski zaznaczył, że nie sugerował, że coś było niezgodne z  przepisami, 

absolutnie.

Radny Mikołaj Żabiński stwierdził, że z zadowoleniem należy przyjąć pomyślnie realizowany 

projekt przebudowy drogi powiatowej, konkretnie chodzi o ulicę Słowiczyńską, na której temat 

wielokrotnie zabierał głos i cieszy się że już zbliża się ku końcowi realizacja tego projektu. 

Oficjalnie jeszcze nie wiemy, kiedy będzie otwarcie ale to nie ważne, droga szybko będzie 

zrobiona bo brakuje tylko nałożenia asfaltu i będziemy się cieszyć z ulicy Słowiczyńskiej mimo że 

kiedyś było wielu oponentów przyśpieszania tej drogi. 

Radny Mikołaj Żabiński poinformował, że chciałby przypomnieć, aby przynajmniej w formie 

planowania na przyszłe lata znalazła się droga wojewódzka, radny zaznaczył że wspominał już 

dwa razy ale nie wie, czy wejdzie do realizacji przez województwo, droga w kierunku Bacik 

Bliższych, konkretnie chodziło o drogę pieszo – rowerową. „Panie Starosto, jak pan powie że na 

pewno to na pewno będzie bo ja wierzę w pańskie słowa, w pańskie obietnice”. Radny Mikołaj 

Żabiński poinformował że naprawdę chciałby aby ta droga przyszłościowo weszła do realizacji.  

Starosta Marek Bobel podkreślił, że gdyby to od niego zależało to wypowiedziałby te słowa ale 

nie jest to w naszej gestii, nie w jego gestii, również chciałby żeby ta droga weszła, pewnie będzie 

niełatwo bo sami wiemy, że tych dróg jest dużo. Starosta podkreślił że również jego zdaniem 

wpisywałoby się to w projekt ale nie zawsze da się to zrealizować ale będziemy się starać. 
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Starosta zaznaczył, że mówi z punktu widzenia powiatu bo jak państwo widzicie każda sesja to 

zmiana, na tej sesji też są dzisiaj dodatkowe punkty projektowe. Tak, jak państwo wiecie ale ci 

państwo, którzy oglądają sesję on line: na tej sesji zostają wprowadzone trzy nowe drogi do 

projektowania. Starosta zapewnił, że nie projektujemy tylko po to, żeby sterty dokumentów leżały w

szafach tylko projektujemy z myślą o realizacji. Zrealizowaliśmy w zasadzie wszystkie projekty, 

które były w szafach Powiatowego Zarządu Dróg . W tej chwili planujemy dodatkowe trzy 

inwestycje: droga w strefie ekonomicznej która jest potrzebna i zgodnie z porozumieniem trzeba ją 

wybudować, droga w Bacikach, droga Wilanowo – Tokary, droga w Makarkach – to wszystko jest, 

już po tej sesji będą uruchamiane odpowiednie procedury, aby uruchomić projektowania tych dróg.

Starosta Marek Bobel podkreślił, że również cieszy się, że ulica Słowiczyńska jest w końcowej 

fazie realizacji, termin nie jest tu zagrożony, idzie to dobrze chociaż pewnie niektórzy chcieliby, aby

było to szybciej ale tu nie ma przedłużania żadnego terminu, tak pierwotnie termin był 

przewidziany i może wydaje się niektórym że wykonawca mógłby szybciej, może i mógłby ale 

wykonawca przystępując do przetargu i składając ofertę sam wie najlepiej, te firmy które realizują 

poszczególne odcinki dróg mają plan wykonawczy i zapewne raz trzeba przyśpieszyć, raz trzeba 

przejść na inną drogę, jest to normalne w budownictwie. Starosta podkreśli że cieszy się, że nikt 

nie zszedł z budowy chociaż w województwie takich przypadków było dużo w związku ze 

wzrostem cen. Mieliśmy trochę szczęścia, trzeba było też osobiście prosić niektórych prezesów, 

argumentować żeby do realizacji tej czy tamtej inwestycji doszło i żeby ją ukończyli zgodnie z 

harmonogramem, nie zawsze było to proste bo jeśli ceny asfaltu bardzo znacząco poszły w górę, 

teraz na szczęście spadają to wykonawca też musi liczyć koszty. Czasami lepiej jest zejść z 

budowy i zapłacić karę niż kończyć budowę – takie są realia. U nas takiego przypadku nie było 

chociaż zagrożenia były.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował, że chciałby zwrócić się szczególnie 

do radnych z Miasta Siemiatycze: cieszmy się, jest realizowana ulica Słowiczyńska, jest 

realizowana ulica Kościuszki, jest złożony wniosek na drogę pieszo – rowerową do cmentarza 

prawosławnego. Cieszmy się z tego, co jest realizowane bo dosyć dużo,  przez kilka lat nie było to 

tak widoczne jak teraz i będziemy na pewno sukcesywnie walczyć o to, żeby były realizowane 

Baciki i inne drogi. Rząd zapewnia że pieniądze będą wpływały i będziemy robić, wszystkiego 

naraz nie można zrobić, są to inwestycje kosztowne i pracochłonne.

Radny Paweł Kowalczyk poinformował, że w imieniu rodziców, klubów, które złożyły wnioski o 

odpłatne użyczenie sali gimnastycznej chciałby podziękować Zarządowi za pozytywne 

rozpatrzenie tej prośby. Jest to bardzo ważna rzecz, żeby dzieci się doskonaliły w sportach walki, 

tanecznie czy lekkoatletycznie.  Radny w imieniu rodziców podziękował, podziękował również dla 

pani dyrektor liceum Bożeny Krzyżanowskiej za wzorową współpracę.

Radny Mikołaj Żabiński przypomniał, że jesteśmy przed zjazdem absolwentów w Czartajewie, 

tam będziemy dziękować między innymi ale tutaj na posiedzeniu Rady chciałby serdecznie 
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podziękować Zarządowi za kupno tablicy pamiątkowej, będziemy tą tablicę montować w najbliższą

sobotę. Radny Mikołaj Żabiński serdecznie zaprosił wszystkich absolwentów na zjazd 

absolwentów w Czartajewie.

Starosta Marek Bobel poinformował, że chciałby powiedzieć o pewnym pomyśle, który nie mógł 

„wypalić” z pewnych powodów. Rząd ogłosił bodajże w czerwcu program Polski Ład dotyczący  

stref przemysłowych. Ostro przygotowywaliśmy się. Do pozyskania była realna kwota 60 mln zł. na

drogę w mieście i gminie Siemiatycze. Byłby to odcinek drogi od drogi wojewódzkiej jadąc z 

Mielnika przez całą stację kolejową aż do drogi nr 19 i prawa strona ul. Armii Krajowej do ronda 

Solidarności. Było to planowane łącznie ze ścieżką pieszo – rowerową, koszt 60 mln zł., mieliśmy 

już wyszacowanie. Wiecie państwo czego nie spełniliśmy? Dlaczego nie mogliśmy złożyć 

wniosku? Jedna prosta rzecz: dzięki miastu Siemiatycze, które nie ma planów zagospodarowania 

przestrzennego. Niestety, przez jeden punkt straciliśmy 60 mln zł. a byłaby piękna inwestycja, 

wszyscy byliby zadowoleni, my bylibyśmy zadowoleni, tak się cieszyliśmy, wszystko układało się: 

wielkość terenów przemysłowych etc. etc. ale niestety, nie ma planu zagospodarowania 

przestrzennego, nie było możliwości złożenia wniosku. Byłaby piękna ścieżka pieszo – rowerowa 

od drogi wojewódzkiej do drogi S-19 ale w związku z brakiem planu zagospodarowania wniosek 

nie został złożony bo nie spełniałby kryteriów.

Radny Mariusz Pyzowski stwierdził, że według jego wiedzy Miasto Siemiatycze ma plany ale być 

może nie ma w tych strefach gdzie przebiegałaby ta inwestycja. Pretensje do miasta Siemiatycze, 

że nie ma w danej strefie planu zagospodarowania przestrzennego jest nadużyciem. Jak wszyscy 

doskonale wiemy procedowanie planu zagospodarowania przestrzennego jest przede wszystkim 

procesem czasochłonnym i kosztochłonnym. Jest to temat, który często trwa latami i tylko niektóre 

części miasta mają ten plan natomiast jeśli nie było w tej strefie, gdzie miała przebiegać ta 

inwestycja więc zrzucanie odpowiedzialności na  miasto Siemiatycze jest dużym nadużyciem.

Wicestarosta Sylwester Zgierun poinformował, że wykonaliśmy obliczenia dotyczące stref 

przemysłowych na podstawie danych geodezyjnych tam gdzie są zapisy w geodezji i wystąpiliśmy 

ze stosownym pismem do Miasta Siemiatycze, wszystko nam się zgadzało z tym, że wielkości, 

ilość zabudowanych, ilość niezabudowanych było to wręcz idealne do złożenia takiego wniosku 

natomiast nowa strefa, która została uchwalona w ramach miejscowego planu na terenie miasta 

Siemiatycze jest, natomiast pozostałe obiekty, które są przemysłowe i zabudowane, użytkowane 

przemysłowo nie mają planu zagospodarowania przestrzennego i nie można było złożyć tego 

wniosku ze względu na to, że nie wychodziły procenty, zbyt dużo mieliśmy terenów 

niezabudowanych świeżych w porównaniu do terenów zabudowanych. Gdyby był plan 

zagospodarowania przestrzennego – Wicestarosta podkreślił że nie mówi, że na terenie całego 

miasta – ale chociaż na strefy przemysłowe to byłoby to idealne bo pięknie się to wpisywało: 

dojazdy, kolej, strefy przemysłowe, dwie ulice, idealnie ale nie wyszło ze względu na brak planu 

zagospodarowania przestrzennego.
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Starosta Marek Bobel stwierdził że nikt nikogo nie oskarża tylko informuje – jest to zasadnicza 

różnica.

Radny Krzysztof Andruszkiewicz stwierdził że rzeczywiście, są obszary miejskie, gdzie tego 

planu nie ma, kiedyś był ale stracił swoją ważność. Takim przykładem jest teren jego zakładu i 

teren zakładu Pronar. Niestety, tego planu nie ma, jest studium wykonalności ale to okazuje się za 

mało.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował o zaproszeniu na Diecezjalne 

Obchody Dnia Sybiraka, które odbędą się w Siemiatyczach w dniu 18 września 2022 roku. 

Przewodniczący Rady odczytał porządek uroczystości.

P – kt 7.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski 

podziękował zebranym za przybycie i zamknął obrady XXIX sesji VI kadencji Rady Powiatu 

Siemiatyckiego.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

PRZEWODNICZĄCY  RADY Henryk Boguszewski 

Protokołowała:  Elżbieta Malinowska 
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